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TilFolketinget – Skatteudvalget

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 37 af 28. oktober 2013 (alm. del).  
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær(DF).

Holger K. Nielsen

/

Per Hvas

J.nr. 13-5681160
Den 25. november 2013

Skatteudvalget 2013-14
SAU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 37
Offentligt
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Spørgsmål
Af Skatteministeriets pressemeddelelse den 15. september 2013 fremgår det, at 
Kammeradvokaten bistår SKAT og Erhvervsstyrelsen med at formulere de 
spørgsmål, som man ønsker at rette til EU-Kommissionen med henblik på at 
få afklaret, om SKAT lovligt kan indhente personfølsomme oplysninger hos 
teleselskaber. I forlængelse deraf ønskes oplyst, hvor langt man er i processen 
med at formulere de spørgsmål til EU-Kommissionen, som man har bedt 
Kammeradvokaten om at lave?

Svar
Skatteministeriet og Erhvervsstyrelsen har drøftet formulering og begrundelse 
for henvendelsen til EU-Kommissionen.

Problemstillingen har indledningsvis været drøftet med Kammeradvokaten, og 
på nuværende tidspunkt er Juridisk Specialudvalg inddraget i arbejdet. Juridisk 
Specialudvalg er regeringens rådgiver i EU-spørgsmål. Der er i Juridisk Speci-
aludvalg opnået enighed om henvendelsen til EU-Kommissionen, og den vil 
blive fremsendt snarest muligt.

Jeg kan ikke på nuværende tidspunkt sige noget om, hvornår der foreligger et 
svar.


